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Na ostatniej sesji Rady Miasta Ustroń radni zapoznali się ze sprawozdaniem z działalności
Kolei Linowej "Czantoria". Poruszono także wątek Słonecznych Tarasów.
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O inwestycji pisaliśmy już dwukrotnie:

Spacer wśród wierzchołków drzew na Czantorii
Ustroń: Słoneczne tarasy i budżet na 2019 rok

- Najważniejszymi działaniami, z punktu widzenia spółki, są te zmierzające do realizacji inwestycji
"Słoneczne Tarasy na Czantorii w Ustroniu". [W ubiegłym roku - dop. red.] dokonano wyboru autora
koncepcji, jak również została ona również zrealizowana - mówił Bartosz Siwiec, wiceprezes zarządu miejskiej
spółki zajmującej się Czantorią.

Jak dodał, atrakcja ma być czynna cały rok i jednym z jej atutów jest fakt, że nie wymaga dużych kosztów
eksploatacji. 5 sierpnia ogłoszono nieograniczony przetarg unijny dotyczący wykonania kompleksowej
dokumentacji projektowo-kosztorysowej "Słonecznych Tarasów". Termin zgłaszania propozycji mija 18 września. Co
więcej, w tym roku spółka zrealizowała remont toalet na dolnej stacji kolei oraz otwarcie lokalu gastronomicznego
"Stacja 0" w jej sąsiedztwie.

Podczas sesji radny Paweł Sztefek poruszył kwestię sposobu, w jaki Ustroń miałby konkurować turystycznie z
ościennymi gminami, takimi jak Wisła czy Brenna (w kontekście powstającej Kotarz Areny). - Odpowiedzią na to
jest właśnie inwestycja Słonecznych Tarasów, która daje nam przewagę z uwagi na lokalizację i walory
Czantorii. Jeśli chodzi o sezon zimowy, to mamy jedną z najlepszych tras narciarskich, która ma dwa
kilometry i jest doceniana przez narciarzy. Jeżeli uda się w przyszłości zrealizować naśnieżanie trasy
niebieskiej, to także będzie to bardzo duży atut - przekonywał Bartosz Siwiec.
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